
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2017/18:417 Bristen på tillgång till kontanter

Sverige är världsunikt. Ingenstans i världen minskar användningen av kontanter 
lika snabbt. Samtidigt skapar utvecklingen stora problem då de som vill 
använda sig av kontanter får det allt krångligare och allt längre avstånd. 
Medelavståndet till bankomater för kontantuttag har ökat i 17 av 21 län, och det 
är stora skillnader mellan länen. Storbankerna tar också allt mindre ansvar, då 
bara fyra av tio kontor tar emot kontanter, samtidigt som deras vinster skjuter i 
höjden.

Post- och telestyrelsen (PTS) bedömer att det inom en snar framtid inte 
kommer att upprätthållas någon infrastruktur för kontanter på kommersiell 
basis i delar av landet.

Enligt PTS finns det minst en halv miljon människor i landet, troligtvis fler, 
som står helt utanför det digitala samhället och ännu fler som står utanför det 
digitala betalsystemet. 

Mot bakgrund av det ovan anförda vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Vad avser statsrådet att göra för att säkerställa att det finns en fungerande 
kontanthantering i hela landet?

………………………………………

Håkan Svenneling (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-06
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


